



Bestyrelsesmøde Søndag d. 16. August 2026

Sted:

Blangstedgårdsvej 1, 5220 Odense

Tidspunkt:

10:00 – 16:00

Deltagere:

Bestyrelsen:

Mireille Enggaard Kempf (MEK)

Jens Rudbeck (JR)

Therese Raffing (TR)

Murad Ahmed (MA)

Suppleanter:

Gitte Gregersen (GG)

Carsten Stigers (CS)

Gæst:

Mia Barrett (MB)

Afbud:

Ky-To Dang (KD)

Jesper Christoffersen (JC) (udeblev)

Cecillie Toby (CT)

Referent:

Jens Rudbeck

Dagsorden:

1. **Godkendelse af dagsordenen.**
 - Godkendt
2. **Opfølgningspunkter fra sidste mødereferat**
 - Der mangler fortsat at blive underskrevet kontrakter for UC teknik.
3. **Status fra formanden (MEK)**
 - **Lukket punkt:** Orientering vedrørende en medlemsklub.
 - Der planlægges et møde med IKC i september hvor MEK og JR deltager.
 - Der er genoptaget kontakt til Team Danmark som er kommet retur at de gerne vil tage et møde med os. MEK afklarer tidspunkt sammen med Team Danmark
 - MEK orienterer om at det er aftalt med CT at hun tager 4 måneders orlov fra bestyrelsen grundet uddannelse, i mellemliggende periode indtræder GG for CT. TEU-Teknik bliver i perioden varetaget af MEK. CT og MEK planlægger en overdragelse for dette.
 - Gradueringsområdet bliver varetaget af CS.
 - Alle fremmødte bekræftede at de var tilmeldt bestyrelsesuddannelsen hos DIF.
4. **Status fra udvalgene**



- **Internationalt samarbejde:**
 - i. Der er pt tavshed fra ETU.
 - ii. MEK deltager til VM i Kina for at afholde møder med WT.
 - iii. MEK deltager formegentlig også til VM i Teknik i Korea.
 - iv. MEK er blevet tilmeldt til det nye forum for kvinder i internationalt arbejde hvor der kommer en workshop i efteråret.
 - v. MEK rækker ud til de nordiske lande for at sikre at der er gang i planer omkring NM27.
 - vi. MEK deltager til DIF's tivolimøde for formand
 - vii. Der er modtaget mail fra det Italienske forbund omkring advarsel om svindelsager med IBAN oplysninger via mails i forbindelse med tilmelding til stævner. Der bliver lavet et skriv og sendt ud til de danske klubber hvor vi gør dem opmærksomme på denne risiko og at man skal huske kun at benytte de officielle IBAN oplysninger der står i outlines.
- **Økonomi:**
 - i. JR er i gang med at udarbejde et nyt pivotskema i samarbejde med IKC der skulle give endnu bedre overblik på de enkelte områder.
 - ii. I september planlægger JR at udsende en status oversigt over ikke forbrugte midler på de forskellige områder så der kan kigges ind i forventningerne til året, samt vurderes på om der er råderum til strategiske tiltag på de forskellige områder.
 - iii. Der vil i efteråret være løbende revision fra EY som JR står for at sikre bliver afholdt, EY og IKC er adviseret omkring perioden.
- **Breddeudvalg:**
 - i. Sommerlejr er færdig afviklet og betalinger er kørt igennem
 - ii. Der har generelt været positiv tilbagemelding på sommerlejren.
 - iii. Der afventes en underskrevet lejrkontrakt for 2027.
 - iv. Der kigges ind i om der kan sendes mail ud til alle medlemmer med invitation til næste års sommerlejr, så medlemmer fra klubber der ikke deltagere stadig får informationen.
- **Kamp:** Ikke gennemgået
- **Teknik:** Planlæggelserne til VM er i gang,
- **Turneringsudvalg:**
 - i. **Stævneafviklingssystem.**
 - ii. Briefing omkring Martial Events. De første 10 personer er nu fundet til onlinekursus 26/8 kl. 17.00. Der planlægges endnu 1-2 sessioner frem mod DM, og så vil der være praktisk afvikling for deltagerne til DM, hvor Martial Events vil være ansvarlig for afvikling og uddannelse. Vi afventer eksakt tilbud på stævnesystemerne fra Martial Events både til kamp ift. software og teknik ift. software + tablets. Tilbud forventes at være på omkring kr. 85.000
 - iii. **Youtubekanal.** Der er ønske om, at DTaF kan få sin egen kanal til at vise stævner på.
 - iv. Der samles op på et senere tidspunkt når vi er på den anden side af det store potentielle udstyrsindkøb.
 - v. **Stævneaflysning**



- vi. Fredericia Cup den 26/9 er blevet aflyst. Martial Events kan ikke stille med folk og det vurderes, at egenoplærte DTaF folk ikke vil kunne nå at være klar til at afvikle stævnet på egen hånd. Der har fra arrangørens side ikke været ønske om at bruge andre systemer.
 - vii. **Indkøb af Deado Gen 3**
 - viii. Status på processen. Tilbud på komplet system samt tilknyttede udgifter løber op i kr. 560.000. Bestyrelsen arbejder videre med at se på finansieringsmulighederne.
 - ix. **Stævneleder Teknik.** Der er p.t. Ikke fundet en fast person. En person har udtrykt interesse. Der er god dialog i gang.
 - x. **Lagerflytning:**
 - xi. Vi har flyttet lager fra Fredericia til Bording. Ny transportør og lager er via Engsig Transport. Alt afhængigt af, hvor i landet man afholder stævne kan transportudgiften blive lidt større. Forbundet kan p.t. ikke dække eventuelle øgede udgifter. Man er dog velkommen til som arrangør at sørge for egen transport til og fra Bording, hvis det kan gøres billigere.
 - xii. **Lageroprydning:** Stævnegruppen har aftalt, at fredagen inden DM 13/11 om eftermiddagen mødes så mange som muligt for at reparere transportkasser, sortere i udstyr, bortskaffe uddateret grej, udstyr og PC udstyr m.m., og sørger for en fast struktur for pakning og placering, som er nem at følge for arrangørerne fremover.
 - xiii. **Stævneansøgning:** Rødovre arbejder på endelig bekræftelse på at kunne afholde et teknik – og kampstævne den 12/12-2026 i stedet for Fredericia Cup. Det meldes us snarest muligt.
 - xiv. **Stævneansøgning:** Ansøgning fra Ikast TKD vedr. teknikstævne i august 2027 og frem. Stævnegruppen er positiv indstillet, der fremsendes bevillingsanmodning til stævnet til bestyrelsen til videre behandling.
 - xv. **Indvejning til stævner.** Der aftales med hhv. Fredericia, Rødovre, Skanderborg og Esbjerg 1-2 år frem ift., at de skal bekræfte, at de fortsat vil hjælpe med indvejninger op til stævner.
 - xvi. **Indvejning til DM i Vejle.** Det forventes, at der vil være tre vægte. En til herrer. En til damer. Samt en som man kan prøveveje sig på inden selve indvejningen
- **Dommersektionen:**
 - i. Den 8. juli 2026 afholdt Dommersektion Kamp et kampdommerkursus med 7 deltagere.
Kurset startede i undervisningslokalet, hvor vi gennemgik teorien og fik indsigt i de nyeste regler, fortolkninger og procedurer for moderne kampstævner. De nye WT-kampregler, som er gældende fra 1. juni 2026, var naturligvis en vigtig del af undervisningen.
Herefter fortsatte kurset i hallen med den praktiske del, hvor deltagerne fik mulighed for at arbejde med og afprøve de gennemgåede regler og procedurer i praksis.
Afslutningsvis blev der afholdt en P-dommerprøve med efterfølgende evaluering.



Dommersektionen planlægger at afholde et møde sidst i august eller i september, hvor der blandt andet vil blive fulgt op på den kommende sæson og aktuelle aktiviteter.

Derudover er det en stor glæde, at Anette Olsen og Masoumeh M. Vash er udtaget til at deltage ved VM i Poomsae i Korea i september. Stort tillykke til dem begge med udtagelsen!

- **Gradueringsudvalg:** Der er indkommet en anmodning om gradueringsret hos DTaF, ansøgningen er godkendt og der bliver sendt en bekræftelse til vedkommende.
- **Uddannelsesudvalg:** Ikke gennemgået
- **Antidoping:** Der er blevet udfyldt en survey fra WT. Men ellers er der ingen nye sager.
- **Marketing/PR/Kommunikation:** Vi har deltaget til GM Choi Kyoung An's 50 års jubilæums reception i skanderborg.
- **Para: (TR)**
 - i. Der har for første gang været afholdt para træning på sommerlejren, og det var et stort hit.
 - ii. Der er oprettet kontakt til Sverige og England i forhold til samarbejde på para området.
 - iii. Der arbejdes aktivt med at begynde at gøre det muligt at kunne tilbyde para til stævner i Danmark.
- **IT:** Ikke noget nyt
- **Sponsor:** gennemgås under beslutningspunkt
- **O&A sager:** Der er godkendt udsættelse fra O&A på svarfrist, der bliver sendt svar til O&A
- **Strategi spor: (MB)**
 - i. Der er møde med DIF strategikonsulent 19. September.
 - ii. Specielt på spor 3 og 4 (unge og voksen sporet) sker der en masse spændende initiativer og mange klubber involvere sig i dette.
 - iii. Der bliver lavet en unge camp sammen med KFUM.
 - iv. Der forventes at vi også får nogle unge med på DIF ungleders uddannelse.
 - v. på spor 1 arbejdes der både med bestyrelsesuddannelsen samt hjemmeside. Og så er der gang i at få lavet overordnede kommissorium som guideline for at ensarte kommissorierne i de forskellige udvalg.

5. Emner til drøftelse i bestyrelsen

- **Orientering om tilbud fra Martial Events vedr softwarelicenser og udstyrsindkøb og følgende behandling om ekstrabevilling. (MA)**
 - i. Der er modtaget tilbud fra Martial Events som
- **Orientering om proces vedr. tilbudsindhentning vedr. elektronisk kampudstyr og følgende behandling af bevillingsanmodning, eller videre proces for bevilling. (MA)**
 - i. Selve bevillingsansøgningerne fremsendes på frem inden bestyrelsesmødet, da endeligt tilbud fra bl.a. Martial Events først foreligger medio i denne uge.



- ii. Der har været snakket med dommerudvalget, turneringsudvalget for at få deres input på dette.
- iii. MA forberede et oplæg til godkendelse i bestyrelsen, JR hjælper med at samle de økonomiske rammer for dette så det er tydeligt hvordan vi får sikret en fornuftig investering og afbetalingsplan.

6. Emner til beslutning i bestyrelsen

- **Anden behandling af ny forretningsorden for bestyrelsen (JR)**
 - i. **Budget konsekvens: ingen.**
 - ii. forretningsorden er godkendt af alle og vil blive lagt på hjemmesiden.
- **Godkendelse af Anmodning om ekstra stævneafholdelse fra Ikast (MA)**
 - i. **Ikast har anmodet om at afholde et nyt Teknikstævne i August 2027 og fremadrettet**
 - ii. **Budget konsekvens: et ekstra stævne vil kræve yderligere udgifter i 2027.**
 - iii. Punktet bliver ikke behandlet men fremsættes på et kommende møde med uddybende beskrivelse
- **Godkendelse af sponsor aftale med Rejsechefen (MEK)**
 - i. **Budget konsekvens: positiv indvirkning på budgettet, men afhængig af rejseaktiviteten**
 - ii. Aftalen godkendes og bliver underskrevet.

7. Kommunikation af bestyrelsens beslutninger

- JR ligger den nye forretningsorden på hjemmesiden.
- MEK underskriver sponsoraftale og fremsender.
- JR og MA laver et skriv som lægges på hjemmeside samt facebook med orientering om ny sponsoraftale. Samt at alle landshold bliver orienteret omkring dette. JR orientere BudoExperten vedrørende tøjtryk samt for koordineret logo.

8. Eventuelt

- MEK nævnte om der skal overvejes at lave differentieret kørselsgodtgørelse for kørsel i Elbiler.
-

9. Næste møde

- Der planlægges online møder igen hver 14. dag (tirsdag) startende op igen fra den 25. August
- JR fremsender en doodle for næste fysiske møde så vi får sikret flest muligt kan deltage.